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CONSELL DE BARRI DE VALLVIDRERA, EL TIBIDABO I LES PLANES 

RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 7/11/2022 Hora: 18:30 
Lloc: Centre Cívic L’Elèctric (Ctra. Vallvidrera a Sant Cugat, km 6,5) 
Retransmissió en streaming: https://www.youtube.com/watch?v=eGoAWORg35k 

 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle 
 
Vice-presidència: Sr. Joan Baucells 

 
Conseller/a: Sr. Blas Navalón 
 
Altres representants polítics: 4 
 
Tècnics o tècniques  municipals:  6 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 77 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones: 35 dones 
Homes: 42 homes 

 
Ordre del dia 
 

1. Renovació de la vicepresidència del Consell de barri de Vallvidrera, el Tibidabo i 
Les Planes 

2. Desplegament de la nova contractació de neteja “Cuidem Barcelona” 
3. Campanya “Els incendis s'apaguen a l'hivern”: accions i propostes 
4. Estat de la revisió del Pla parcial de Les Planes  
5. Pressupost d'inversions: execució 2022 i previsions 2023. 
6. Torn obert de paraules 

 

Resum 
 

1. Renovació de la vicepresidència del Consell de barri de Vallvidrera, el Tibidabo i Les 
Planes 
El conseller Sr. Blas Navalón presenta el primer punt de l’ordre del dia amb  la 
substitució del vicepresident del consell de barri segons l’acord de les entitats de la 
comissió de seguiment del consell de barri amb relleus bianuals. Agraeix la feina feta 
per vicepresident Sr. Joan Baucells. I es presenta la proposta del president de 
l’Associació de Veïns Font del Mont, el Sr. Jordi Romero. Aquesta proposta s’aprova 
per unanimitat. 

 
  



 
 
 
 
 
 
 

2. Desplegament de la nova contractació de neteja “Cuidem Barcelona” 
Presentat per Cristòbal Martínez, cap de zona de la DS de Neteja i Gestió de Residus, 
exposa: 
Aspectes generals: 

- 307.000.000 – Inversió anual de neteja. 
- Setembre 2022 – implantació i inici prestació efectiva del servei a Sarrià - Sant Gervasi.  
- Millores: 

 75% de la flota elèctrica. 
 Aplicacions ciutadanes per millorar accés informació. 
 Increment freqüència en zones identificades. 
 Incorporació neteja en parcs i jardins i zones verdes. 
 Adaptació a morfologia i usos ciutadans.  
 Millora tractaments i increment neteja amb aigua.  

- Servei de recollida de residus: 
 Objectiu 2035: que el 65% del que llencem es recicli. 
 Millores: 

• Flota majoritàriament elèctrica, instal·lacions de sostenibilitat i eficiència 
energètica.  

• Priorització dels contenidors de les fraccions selectives – Millora 
accessibilitat de les ubicacions i agrupació per facilitar reciclatge. 

• Contenidors amb poca calibrada per reduir impropis. Renovació de tots 
els contenidors. 

• Desplegament contenidors intel·ligents.  
• Incorporació 40 persones per informar de la correcta gestió dels residus.  

 Freqüència recollida:  
• Rebuig: diàriament a la nit. 
• Orgànica dies alterns a la nit. 
• Cartó: Diàriament matí. 
• Plàstic: Diàriament matí. 
• Vidre: Setmanalment matí.  
• Servei recollida selectiva de mobles i trastos vells: dimarts de 20h.-22h. i 

dimecres de 20h.-22h. 
• Punt verd de barri de Vallvidrera.  

 Passos per canvi de contenidors:  
• Instal·lació cartells per prohibir aparcar i inici col·locació tanques. 
• Cartells de porteries anunciant canvi i adhesius als contenidors que es 

canviaran. 
• Neteja ubicació i pintat. 
• Canvi de contenidors (retirada vells i posada nous). 
• Fi pintat/esborrat ubicacions/col·locació de guies.  

 
3. Campanya “Els incendis s'apaguen a l'hivern”: accions i propostes 

 
La Sra. Amèlia Mateos, coordinadora de projectes i arquitectura i enginyeria de la 
gerència de  medi ambient i serveis urbans presenta el punt 3 de l’ordre del dia 
Campanya “els incendis  s’apaguen a l’hivern: accions i propostes.  

 
  



 
 
 
 
 
 
 

4. Estat de la revisió del Pla parcial de Les Planes 
Presentat aquest tema pel Sr. Blas Navalón, conseller tècnic, comenta que és un dels 
temes candents del barri des de fa anys, i que des de l’equip de govern s’ha encarregat 
a Barcelona Regional un estudi sobre la situació del Pla Parcial a partir de l’estat del 
PEPNAT. El Regidor aclareix que és un tema complex i lent, i demana a les entitats 
interessades per a comptin amb professionals per a que interlocutin amb Barcelona 
Regional.   
 

 
5. Pressupost d'inversions: execució 2022 i previsions 2023 

Presentat per Blas Navalón, conseller tècnic, i Pep Baró, director de l’Oficina de 
Collserola, fan el rendiment d’actuacions executades al 2022, amb un pressupost de 
533.285 euros més els de 1.511.721 euros per la reparació del carrer Major de 
Rectoret i carrer Sabina, i les previstes pel 2023 amb BIMSA de 3.286.888 euros.  
 

6. Torn obert de paraules 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

  

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

   

Neteja 

  

Convivència/Civisme 

  

Prevenció i Seguretat 
L’Associació de veïns de Mas Guimbau – Can 
Castellví, denuncia que a la neteja de franges 
que es va fer al 2020 a l’alçada del carrer dels 
Verns es va fer una gran neteja però es va 
deixar totes el brancam i restes vegetals 
embrutant i posant en perill d’incendi, com si 
fos un polvorí,  tota la zona. Diu que això no 
passava quan ho feia l’empresa CIRE 
vinculada a persones contractades a través de 
serveis penitenciaris. 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 

 



 
 
 
 
 
 
 

El president de l’AAVV de Mas Sauró diu que 
entén que la neteja de franges es remet al 
marc de la llei 3/2005 i que segueix els criteris 
que preveuen que siguin d’una distància de 
mínim 25 metres, que l’arbrat ocupin un 
mínim del 35 % de l’espai, distància entre 
arbre i arbre de mínim 6 metres, que les 
copes dels arbres no es toquin, etc. Diu que 
entén que hi hagi alguna excepció, atenent 
que estan en un parc natural, però diu que 
aquí l’excepció és la regla. Diu que a Mas 
Sauró cap criteri es compleix i que les franges 
no s’estan fent bé. Diu que la cal avançar en el 
paradigma d ela prevenció d’incendis, revisar 
la implementació de la neteja de les franges i 
valorar noves eines de prevenció com una 
gestió forestal diferent, utilització de 
l’activitat ramadera per tallar el sotabosc, i 
proposa trobar un espai i parlar-ne. 

 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 

 

Un responsable dels plans d’autoprotecció a 
Vallvidrera, diu que està totalment d’acord 
amb el que acaba de dir el president de 
l’AAVV de Mas Sauró, i que no es compleixen 
els criteris tècnics de la llei 3/2005. Diu que 
les condicions climàtiques al 2022 estan 
canviant a pitjor d’una forma molt accelerada 
i demana que volen participar en aquesta 
trobada perquè consideren que no s’estan 
fent les coses bé, i demana també que 
participin Bombers de Barcelona aportant 
criteris tècnics a nivell d’extinció.  
 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 

 



 
 
 
 
 
 
 

Una, veïna i expresidenta de l’AAVV de Mas 
Guimbau – Can Castellví, diu que es cert que 
aquest any s’ha fet les franges del Turó de 
Can Pasqual, i es reafirma en el que han dit 
anteriorment els altres veïns: les franges no 
es fan bé. Diu que cada estiu és una angoixa, 
que hi haurà un incendi i casa seva no es 
salvarà, i a reclamarà responsabilitat civil a 
l’ajuntament. Diu que no s’està atenent a la 
seva seguretat i integritat física, i que s’està 
plantejant iniciar una demanda judicial en 
contra de l’administració que no fa bé la seva 
feina i posa en perill la seva vida. 
El Sr. Ernest, veí de Mas Guimbau, diu que cal 
reflexionar sobre la prevenció d’incendis. 
Reconeix que l’ajuntament i el consorci 
s’estan posant més sobre aquest tema, en 
part per les peticions veïnals. Diu que els 
veïns han de pressionar més a les 
administracions per anar més ràpid que el 
mateix canvi climàtic. Es queixa que les 
franges no s’estan fent bé. 
 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 

 

Un veí del Rectoret i director del pla 
d’autoprotecció del Rectoret, diu que està 
d’acord amb el que diuen els veïns que la 
neteja de les franges no s’estan fent bé. 
També diu que aquests darrers anys amb el 
regidor actual del districte s’han fent coses 
(simulacres, recursos...) que feia anys que no 
hi havia, i demana major implicació dels veïns. 
I informa que GU farà una xerrada preventiva 
sobre les barbacoes, xemeneies, paelles, i el 
pla d’emergència sobre la neu,  el 17 de 
novembre a les 18,30 al Casal de Barri del 
Rectoret. 
 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 

 

Una veïna de l’AAVV del Cim del Tibidabo 
demana pel pla d’evacuació en cas d’incendi 
quan el Parc d’Atraccions està en 
funcionament.  
 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 
 



 
 
 
 
 
 
 

El president de l’AAVV Can Rectoret, reforça 
la idea que la neteja de les franges forestals 
no s’està fent bé. Diu que cal establir 
mecanismes per que des dels districte es 
controli que es facin bé, ja que és qui paga. 
Diu que a nivell de prevenció el simulacre va 
anar bé, es va detectar que algun hidrant no 
estava en bon estat i que cal revisar-los.  
 

El regidor diu que es pren nota i s’intentarà 
fer una trobada tècnica amb els 
responsables del Consorci del Parc de 
Collserola. 
 

Mobilitat 

  

Temes generals 

Sobre la situació del Pla Parcial, la presidenta 
AAVV Mas Guimbau i Can Castellví: al CB de  
primavera el regidor va dir que tindrien 
l’informe de Barcelona Regional abans de 
final d’any. 

 

El regidor respon que fa falta més temps. 

Sobre la situació del Pla Parcial, la presidenta 
de l’AVAUP: diu que el regidor es va 
comprometre a resoldre aquesta qüestió 
aquest mandat.  

 

El regidor respon que això demostra la 
complexitat del problema. 

Sobre la situació del Pla Parcial, un membre 
de l’AVAUP, diu que no es poden consultar 
els documents de Barcelona Regional. 

 

 

Sobre la situació del Pla Parcial, una altra 
membre de l’AVAUP vol poder interlocutor 
amb Barcelona Regional.  

El regidor li respon que li demanin a la 
gerència del districte poder fer una sessió 
tècnica entitats veïnals, Barcelona Regional i 
districte. 

Sobre el punt del Pressupost d'inversions 
(execució 2022 i previsions 2023), un veí del 
Cim del Tibidabo considera que no s’ha 
invertit i demana que es faci inversió al Cim. 
 

El regidor li respon que es tractarà en una 
reunió propera. 

Sobre el punt del Pressupost d'inversions 
(execució 2022 i previsions 2023), un membre 
de l’AAVV i Cultural El Sanatori considera que 
les inversions són poques i arriben tard. I diu 
que hi havia l’acord per a que el Parc Infantil 
del Casal de Barri es faria abans que el de 
l’antiga masia de Can Rectoret.  
 
 

El Sr. Navalón informa que el parc infantil de 
l’antiga masia del Rectoret es fa per un acord 
pressupostari amb ERC, i que el del casal no 
es fa perquè hi ha informes interns tècnics 
que ho desaconsellen que es faci per 
qüestions de seguretat (foscor a la nit, no 
vigilància...) 



 
 
 
 
 
 
 

Un veí de l’AAVV Peu Funicular vol poder 
interlocutor amb el districte amb temes de 
muntanya.  

 

El conseller li respon que es posi en contacte 
amb el tècnic de barri. 

 

Sobre el punt del Pressupost d'inversions 
(execució 2022 i previsions 2023), el president 
de l’AAVV Rectoret dóna importància als 
pressuposts (es faran 3,5 km lineals de carrer) 
 

El regidor li agraeix les paraules. 

Sobre el punt del Pressupost d'inversions 
(execució 2022 i previsions 2023), una 
membre de l’AAVV i Cultural El Sanatori esta 
contenta que es puguin arreglar carrers, però 
reclama que s’arregli la plaça del casal del 
Rectoret. 

 

El regidor li informa que s’estudiarà per al 
proper exercici. 

Un veí de Vallvidrera denuncia les curses de 
cotxes i motos a la carretera de Sarrià a 
Vallvidrera, per seguretat, molèsties de 
sorolls. Demana mesures.  

El regidor li respon que hi ha dispositius de 
control per part de Guàrdia Urbana, que 
present al consell pren nota, i es persegueix i 
es perseguirà. 

 
 


